
Acta de la reunió del 10 d’octubre de 2018 a les 18 h 

 

LLoc: Despatx del Banc de Temps del local Social Les Pinedes 

 

Assistents: 

Elisa Santofimia, equip gestor 

Maria Teresa López, equip gestor 

Biel Andreu, consell assessor 

Montse Gual, ajuntament 

Rafel López, ajuntament 

Cristina Notario, ajuntament 

Lourdes Padilla, ajuntament 

 

Excusen la seva assistència: 

Antoni Esteban 

Maite Lorente 

Lázaro Momblant 

Meli Arias 

Joan Carrau 

 

La regidora, Montse Gual, explica el problema que hi ha amb la connexió a Internet a totes les 

dependències de l’Ajuntament. Degut a la forta tempesta del passat 7 de setembre, es van 

malmetre les dues antenes que donaven el servei d’Internet a l’Ajuntament. S’ha agilitzat la 

contractació per instal·lar fibra òptica però a algunes dependències no arriba i s’han d’obrir 

rases. Al local de Les Pinedes es posarà fibra, l’ajuntament està esperant resposta de Telefònica. 

Mentre no arriba la fibra, la solució per poder treballar des de la secretaria del Banc de Temps 

és connectar-se a través d’un aparell usb que subministra l’ajuntament a partir de demà mateix. 

Es fa un repàs de l’acta de la reunió del mes de juny. Avui ens havíem de reunir per parlar de 

possibles modificacions a la normativa i el reglament del Banc de Temps però no hi ha propostes 

definides sobre la taula. Tampoc s’han fet les tasques que cadascun dels òrgans tenia assignades 

i es fa la reflexió de que per temes personals de cadascú, el Consell Assessor no té la 

disponibilitat que tenia a l’inici del projecte i no pot assumir tota la gestió del Banc de Temps, 

per tant s’ha de decidir si deixem morir el projecte o s’inicien altres accions. 

Es qüestiona el poc temps que s’ha tingut per materialitzar els compromisos que es descriuen a 

l’acta del mes de juny, ja que pel mig han estat les vacances d’estiu. Des de l’Ajuntament es 

recorda que no es la primera vegada que es fan propostes i no es duen a terme. 



També es posa sobre la taula la feina que van fer des de Fundació Hospital i en Biel pregunta per 

què no es va contractar per més temps aquest servei. L’Ajuntament explica que des de Fundació 

Hospital s’havia plantejat una feina de 6 mesos, més d’assessorament que de gestió, i s’havia 

arribat a un punt que des de Fundació Hospital no es podia fer res més. 

L’Elisa i la Ma. Teresa exposen que van tenir una bona relació amb la Carme de Fundació 

Hospital, però que no van rebre l’acompanyament que esperaven, i que la feina de la Carme es 

va centrar molt en la gestió però poc en la dinamització, que és el que realment necessiten. 

Amb tot l’exposat anteriorment, l’Ajuntament proposa contractar una entitat externa per a què 

porti la dinamització del Banc de Temps, i també la gestió amb el suport de les persones que s’hi 

vulguin implicar. S’acorda tirar endavant aquesta proposta i es demana que quan es trobi a algú, 

es faci una reunió perquè expliqui el seu projecte. 

També s’acorda unificar el consell assessor i l’equip gestor per a aconseguir que la jerarquia del 

Banc de Temps sigui horitzontal i per a què tinguin autonomia pròpia sense dependre de 

l’Ajuntament. 

En Biel explica el que fan altres bancs de temps i proposa formar part de la coordinadora de banc 

de temps per estar informats i col·laborar amb ells. En Rafel proposa enviar missatges als bancs 

de temps de proximitat per demanar que ens convidin als seus actes i així intercanviar 

experiències. 

La Lourdes comenta que des del perfil de facebook del Banc de Temps es segueix a molts bancs 

de temps i que aquesta informació la podem obtenir a través de la xarxa i compartir-la amb les 

persones associades. Ara mateix aquest perfil l’administra l’Antoni Esteban i el Joan Carrau. Hem 

de parlar amb ells per saber la seva disponibilitat i si continuen administrant la pàgina i el 

Twitter. 

Es proposa fer tallers per grups d’interès, marcar un dia fixe a la setmana per a fer-los, cada 

quinze dies. D’aquesta manera les persones interessades sabran que hi ha un espai fixe per a 

trobar-se. 

També es proposa que des de l’Ajuntament es farà un repàs de la normativa del Banc de Temps, 

es marcarà en vermell tot allò que es creu que s’ha de modificar i s’enviaran les noves 

aportacions. 

Es recorda que el 6 de novembre el Banc de Temps fa 4 anys i és el moment ideal per a organitzar 

una trobada. Es proposa fer una assemblea el mateix dia 6 de novembre, tot i que és dimarts, i 

s’acorda fer una reunió de preparació el dimarts 16 d’octubre a les 9:30 h al despatx del Banc 

del Temps. L’ajuntament farà la convocatòria d’aquesta reunió i l’equip gestor enviarà un correu 

a totes les persones associades per recordar la data de l’aniversari i aprofitar per a convidar-les 

a la trobada. 

S’aixeca la sessió a les 20 h. 

 


